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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 .§-a alapján "Derült égből villámcsapás, azaz eloszlanak-e a felhők
meteorológiai szolgálat felett? " címmel írásbeli választ igénylő kérdést kívánok

benyújtani.

Persányi Miklós
környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrhoz

Tisztelt Miniszter úr !
A sajtó részéről olyan irányú panasz érkezett, hogy a meteorológiai intézet túlságosan ritkán
és ezért esetenként már elavult tájékoztatást ad, amelyet a sajtó nem tud megfelően használni .
Évek óta húzódó probléma az, hogy miközben a meteorológiai intézet közérdekű szolgáltatást
nyújt, ugyanakkor az intézet által elvégzett, többnyire igen költséges, komoly szakértelmet
igénylő munka eredményeként létrejövő produktumokat mások viszont egyoldalúan
profitszerzésre használják fel .Szükséges lenne megítélésünk szerint, a közérdek minden
irányú figyelembe vételével a szolgáltatás olyan szabályozására, amely egyben az intézet
számára is biztosítaná a megfelelő elismerést .
Kérdezem tehát Miniszter Urat :
1 . Van-e a tárcának valamilyen elképzelése, kezdeményezése, készítenek-e jogszabályt arra

vonatkozóan, hogy a meteorológiai intézet kiegyensúlyozott módon meg tudjon felelni a
közérdekű tájékoztatásra vonatkozó igényeknek?

2. Miniszter úr kielégitőnek tartja-e azt a megoldást, hogy a balatoni viharjelző szolgálat
Budapestről történő irányítással működjön?

Várom Miniszter úr válaszát .
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